
Toezegging parkeren Transferium

Bij de bespreking van de maandrapportage mei in de commissie Bestuur van 22 juni 2021 is 
toegezegd op de vraag over de s.v.z. transferium (toegang-/parkeersysteem, al dan niet betaald) 
schriftelijk te reageren (Pro '98).

Parkeren in het Transferium.
De parkeergarage op het Transferium Barneveld noord is inmiddels zo’n 10 jaar oud. Het bouwwerk 
en de parkeerapparatuur is aan onderhoud en vernieuwing toe.

Autoparkeren
Na consultatie van de leveranciers blijkt dat de parkeerapparatuur afgeschreven is en niet meer te 
repareren/herstellen. De technische levensduur van de apparatuur is op zijn eind. Het aantal 
storingen neemt toe en de objecten worden zo nu en dan wel eens door vandalisme vernield of 
beschadigd. Het communicatiesysteem (intercom) voldoet niet meer aan de eisen van de tijd en sluit 
niet meer aan op meldkamersystemen. Het totale systeem moet dus vernieuwd worden. Afhankelijk 
van de keuze -bijvoorbeeld voor kentekenparkeren en cashless-  kan de  uitvoering 6 tot 12 maanden 
in beslag nemen (ruimte tijdinschatting).

Na vervanging werken de toegangen optimaal. De beveiliging bij en rondom de garage en de traverse 
is door middel van camera’s gerealiseerd en werkt naar wens. De beveiliging binnen het garagedeel 
is daarmee ook op orde. 

Fietsparkeren
Inmiddels is de fietsenstalling op de begane grond opgeleverd en voorzien van camerabeveiliging.

Duurzaam
Daarnaast is bouwtechnische verduurzaming een van de uitgangspunten van de vernieuwing 
(bijvoorbeeld aanbrengen laadpunten voor EV’s). Voor het parkeersysteem zelf -bijvoorbeeld 
ticketloos en cashless- is geen apart onderzoek nodig.

Betalen voor parkeren
Met de provincie is bij de overdracht afgesproken om de eerste 10 jaar na de bouw (2006) geen 
vergoeding te vragen voor parkeren. Om de beheer en onderhoudskosten te kunnen dekken 
(kostendekkend) lijkt het gerechtvaardigd om een vergoeding te vragen voor het 
verblijven/parkeren.

In 2019 zou het college het besluit hebben overwogen om te gaan starten met het betaald parkeren. 
Corona heeft echter roet in het eten gegooid. Eerst wordt geprobeerd de parkeerders terug te 
krijgen. 

Overigens zal de raad betrokken worden bij deze overweging en besluitvorming vanwege de 
juridische aspecten. Betaald parkeren kan na de vernieuwing van het parkeersysteem dus worden 
overwogen/ingevoerd. Ook kan worden overwogen om een deel van de garage te gaan ‘verhuren’.


